

Prepared by Faisal ALFADL, Chief Representative to the United Nations. Secretary-General of Saudi Green Building Forum in Consultative Status with United Nations Riyadh, Saudi Arabia.
www.sgbf.sa

The United Nations Environment Assessment at the 5th United Nations Environment Assembly (UNEA-5.1)

Written Statement

The Arab region of West Asia shares a common language, culture and religion, is divided into three contiguous clusters falling in two continents, two hemispheres, and borders on five oceans and seas. Covering around 14 million square kilometres, the region covers 9 percent of the Earth's total land area, with a population of over 350 million, of which 56% is urbanised.

Considering a region with significance “Stark evidence of the impact human activities are having on the planet... to better comprehend the environmental changes taking place on land, in the water, and in the air.”

Confronted by extreme climate, limited natural resources, economic conditions and conflict, the environmental challenges depicted are striking. The progress that each country is making towards achieving environmental sustainability as part of the Sustainable Development Goals, is also described and visually portrayed.

Our ambition in the region remains to achieve a sustainable economic, social and environment balance that is aligned with “The Future We Want, The UN We Need” a result of the UN75 initiative, of the world's largest conversation about current global challenges, in response to the gap between the future we want and where we are headed if current trends continue.

Longer-term priorities for the future we want, by recognizing

- Protecting the health, safety and the environment
- Rethinking climate change commitment
- Support hard hit cities, neighborhoods and communities
- Education for elderly, women & youth
- Global solidarity
- Access to clean energy, safe water/sanit

SGBF pleased with the outcome, commitment and aspirations of the G20 Leaders' Declaration Summit on November 21-22, 2020 Riyadh Saudi Arabia “We are committed to leading the world in shaping a strong, sustainable, balanced and inclusive post-COVID-19 era.”

In conclusion, we are more than 5,000 collaborators, professionals and experts who believe that independent procedures are inconclusive in facing challenges; The highlight of the gap between empowerment and sustainability to achieve desired environmental goals; Rebuilding Green, resilient and

long-lasting prosperity; Ensuring a comprehensive recovery that addresses inequality; Adopting consumption & production induces sustainable future from one generation to the next.

مقدم من المهندس فيصل الفضل الممثل الرئيس لدى الأمم المتحدة من المنتدى السعودي للأبنية الخضراء (SGBF) بالوضع الاستشاري الدائم في الأمم المتحدة www.sgbf.sa الرياض ، المملكة العربية السعودية.

بيان مكتوب

تتشترك المنطقة العربية في غرب آسيا في لغة وثقافة ودين مشتركين ، وتنقسم إلى ثلاث مجموعات متجاورة تقع في قارتين ، نصفي الكرة الأرضية ، وحدود على خمسة محيطات وبحار. تغطي المنطقة حوالي 14 مليون كيلومتر مربع ، وتغطي 9 ٪ من إجمالي مساحة الأرض على الأرض ، ويبلغ عدد سكانها أكثر من 350 مليون نسمة ، 56٪ منها حضري.

ان النظر في منطقة ذات أهمية "دليل صارخ على تأثير الأنشطة البشرية على الكوكب ... لفهم التغيرات البيئية التي تحدث على الأرض وفي الماء والهواء بشكل أفضل." وذلك في مواجهة المناخ القاسي ، والموارد الطبيعية المحدودة ، والظروف الاقتصادية والصراعات ، فإن التحديات البيئية الموضحة مذهشة. كما تم وصف التقدم الذي يحرزه كل بلد نحو تحقيق الاستدامة البيئية كجزء من أهداف التنمية المستدامة.

لا يزال طموحنا في المنطقة هو تحقيق توازن اقتصادي واجتماعي وبيئي مستدام يتماشى مع "المستقبل الذي نريده ، الأمم المتحدة التي نحتاجها" نتيجة مبادرة UN75 لأكبر محادثة في العالم حول التحديات العالمية الحالية ، استجابةً لذلك. إلى الفجوة بين المستقبل الذي نريده وإلى أين نتجه إذا استمرت الاتجاهات الحالية.

الأولويات طويلة المدى للمستقبل الذي نريده ، من خلال الاعتراف

- حماية الصحة والسلامة والبيئة
- إعادة التفكير في الالتزام بتغير المناخ
- دعم المدن والأحياء والمجتمعات المتضررة بشدة
- تعليم كبار السن والنساء والشباب
- التضامن العالمي
- الحصول على الطاقة النظيفة والمياه النقية / الصرف الصحي

يسر SGBF بنتائج والتزام وتطلعات قمة إعلان قادة مجموعة العشرين في 21-22 نوفمبر 2020 الرياض المملكة العربية السعودية "نحن ملتزمون بقيادة العالم في تشكيل حقبة قوية ومستدامة ومتوازنة وشاملة بعد COVID-19 . "

في الختام ، نحن المنتدى السعودي للابنية الخضراء أكثر من 5000 متعاون ومهني وخبير نعتقد أن الإجراءات المستقلة غير حاسمة في مواجهة التحديات ؛ تسليط الضوء على الفجوة بين التمكين والاستدامة لتحقيق الأهداف البيئية المنشودة ؛ إعادة بناء الازدهار الأخضر والمرن والطويل الأمد ؛ ضمان الانتعاش الشامل الذي يعالج عدم المساواة ؛ يؤدي تبني الاستهلاك والإنتاج إلى مستقبل مستدام من جيل إلى جيل.